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Tilstede: 

 

 

 

 

 

Afbud/fravær 

Forældre: Susanne, Bettina, Tine, Pernille, Dan, Steffen, Morten, Trine,  

Medarbejdere: Marie-Louise Roed, Michael Laursen 

Elever: Mille P og Elisabeth 

Ledelse: Morten Visti Motet, Lene Bech Christensen 

Fraværende: Pernille, Tine, Trine, Bettina 

1. Referat 

seneste møde 

2 min. Ingen kommentar 

 

2. Nyt fra 

elevråd  

Orientering 

Cykelstativer.  

Eleverne som har klasselokaler i bygningen mod kirken, synes der er 

langt at gå til cykelstativerne ved skolens parkeringsplads, hvorfor det 

holder rigtig mange cykler på stien, som også er brandvej ind til skolen. 

Ledelsen har talt med elevrådet om problematikken og de havde punktet 

med til skolebestyrelsen. 

 

Der mangler cykelstativer til klasserne, som har klasselokaler længst 

væk fra skolens store cykelparkering. Elevrådet har talt om muligheden 

for at få cykelstativer langs med skolebygningen eller andre steder 

tættere på. -Dette vil ledelsen kigge nærmere på.  

 

Udskolingen er lidt generet af, at mellemtrinnet går for tidligt ud til at 

frikvartererne, da udskolingen nu har vinduer ud mod mellemtrins 

gården, hvilket tages med retur til mellemtrinnet. 

3. Nyt fra SFO  10 min.  

Nysgerrighed fra bestyrelsen på tilmeldingen til ture i 

sommerferieperioden. Det opleves at ”først til mølle princippet”, måske 

ikke helt virker, da der er meget korte friste og måske mangler pladser? 

Spørgsmål om det kun er muligt at melde sig til turen, hvis man også er 

tilmeldt SFO i de pågældende dage? 

3. Bestyrelsen 

- spørgsmål, 

opfølgninger mm. 

 

Drøftelse: 

 

Beslutning: 

 

Orientering: 

 

60 min. 

 

3.1  

• Klasselokaler og faglokaler. 

Mellemtrinnet og udskolingen har byttet klasselokaler. 

Der mangler at blive malet et par lokaler, hvilket bliver gjort i 

efterårsferien. 

Der er en proces i gang omkring opgradering/renovering af 

faglokaler. 

I billedkunst bliver der væltet en væg, sat ekstra vaske op og lagt 

nyt gulv. I HDS kommer bl.a. lidt nye maskiner. 

I den tidligere tandlægeklinik (nu ”hyggenyggen”), bliver der lagt 

nogle rum sammen, så rummene bedre kan bruges til bl.a. 

billedkunst og HDS. 

Derudover er der lavet et udkast til ekstra udgangsdøre og 

elevpladser på mellemtrinsgangen. Forskellige drøftelser omkring 

skolens lokalemæssige ramme, som er udfordret i forhold til 

klasselokaler, grupperum og områder til eleverne uden for 

klasselokalerne samt faglokalernes kapacitet og beskaffenhed. 

Skolebestyrelsen vil fortsætte dialogen med ISO og forvaltningen. 

 

3.2 

• Disse principper skal revideres/godkendes på ny i dette skoleår. 
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Se vedhæftede (Dette er et forslag til et samlet katalog for 

principper og politikker for Fløng Skole)  

Drøftelser om, hvordan skolebestyrelsen arbejder med dette. 

Der er nogle nye principper og andre, hvor det er tid til at 

revidere. På næste bestyrelsesmøde laves et overblik af, hvad der 

ligger først for at blive gennemgået. 

De nuværende gældende principper skal op og ligge på skolens 

hjemmeside.   

• Næste år i august skal vedtægterne omkring klassekasserne 

tages op 

• Ordensregler. Princippet blev drøftet og godkendt. 

Spørgsmål fra bestyrelsen til, hvordan princippet bliver brugt i 

skolen, hvordan kendskabet til princippet udbredes til børnene 

og forældrene.  

God idé at inddrage princippet til indskolingens forældrefolder. 

Princippet ses som et dokument mellem skolen og forældrene. 

3.3 

• Bestyrelsen mødes med kontaktforældre i oktober (Ramme for 

mødet) for at styrke samarbejdet med skolebestyrelsen og 

klasserne imellem og i forhold til, hvad der fylder på de enkelte 

årgangene. Forslag til at gøre oktober måneds bestyrelsesmøde 

25. oktober, hvor selve bestyrelsesmøde gøres kortere og 

kontaktforældrene inviteres fra kl. 19 – 20.30  

3.4 

• Sidste nyt fra formanden – ikke noget til punktet 

 

4. Nyt fra Skole 

 

Orientering, 

drøftelse 

• 10 min. 

• Ledelse: 

 
• Det nye skoleår er startet godt og der har selvfølgelig været 

lidt med lokaleflytningen. Og skolen er startet op med en god 
stemning. Der er fokus på arbejdsmiljøet på skolen, ikke fordi 
der er problemer, men fordi det er et vigtigt punkt, som alle 
arbejder med og bidrager til. 

 

6. Evt. 5 min 

• Punkt fra lærerne: 

Over sommeren har de unge holdt fester på skolens område. Der 

har været ødelagte ting og bl.a. glasskår, hvilket har gjort at 

vagterne har smidt de unge væk fra matriklen.  SFOen er mødt 

ind til et indskolingsområde, især omkring bålområdet, hvor der 

er meget affald.  

• Kommentarer fra lærerne på 7. årgang, som ønsker beslutningen 

omkring 7. årgangs udgangstilladelse bør genovervejes. 

Respons fra skolebestyrelsen til punktet er, at det for et par år 

siden var på en opfordring fra lærerne, som gjorde at udgangen 

til 7. klasserne blev skubbet til efter påske og at det var et 

privilegiet og ikke en ret at kunne gå væk fra skolen. 

Skolebestyrelsen ønsker ikke at princippet bliver til gentagende 

debat, alt efter ”hvordan den pågældende årgang” er. 

Drøftelse omkring drikkevarer, fx icetea, som også sælges i 

kantinen, som er en gråzone, men at der er forskel til at indtage 

2 l fra Rema som er væsentlig billigere end 0,5 l, som kan købes i 

kantinen. Samt at elever fra de klasser, som ikke har udgang, har 

mulighed for at kunne købe andet end vand. 

• I forhold til princippet om en mobilfri skole, så opleves der i 

stigende grad, at der afleveres en attrap.  
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Årshjul 2023-2024 

Dato  

  

Onsdag d. 30.  aug. 

 

Årshjul, blik på principper 

Onsdag d. 27. sept.  Budget og høringssvar 

Onsdag d. 25. okt. Kort SB-møde og møde med kontaktforældre i Festsalen 

Onsdag d. 29. nov. Evaluering af arrangement med kontaktforældre 

Onsdag d. 13. dec.  Kort møde og julefrokost 

Onsdag d. 31. jan.  
 

 

Onsdag d. 28. feb. 
Budget og regnskab for skolen 

 

Onsdag d. 20. mar.  

Princip for Fagfordeling(genbesøg) 

 

 

Onsdag d. 24. apr.   

Onsdag d. 29. maj  
Fagfordeling 

 

Onsdag d.  19. jun. 
Årshjul næste skoleår 

Sommerferie frokost 

  

 

 

 

Skolen ønsker af drøfte med bestyrelsen, skolens overvejelser om 

at tjekkes for sim-kort ved aflevering, hvilket skolebestyrelsen er 

helt indforstået med. 

Ved inddragelse af telefoner, som ikke var afleveret om 

morgenen, afleveres disse på kontoret med besked til forældrene 

om, at der skal bakkes om at skolen er mobilfri i 

undervisningstiden. 

 

7. Punkter til 

næste møde 

3 min 

•  

8. Personale / 

Særlige 

udfordringer i 

klasser.  

5 min 

• Lukket punkt  

 

Kommunikation 

fra mødet til 

forældre 

Skoleåret 2023 – 2024 er kommet godt fra start.  

Der er også valgt elevrådsrepræsentanter, som deltog i 

skolebestyrelsens første møde efter sommerferien. 

Mellemtrinnet har fået malet klasselokaler hen over sommerferien, med 

undtagelse af to lokaler, som bliver ordnet i efterårsferien. Fokus er nu 

på optimering af skolens faglokaler. 

Skolens ordensreglement blev drøftet i bestyrelsen med henblik på 

formidling til forældrene og videre en pædagogisk oversættelse til 

børnene. Ordensreglementet lægges ud på skolens forside snarest. Det 

er bestyrelsens forventning, at forældrene bakker om skolens regelsæt 

og taler med sine børn om reglerne.  

 


